
 

 

Vragen over huisvesting Welzijn Vught 
 
Na het gereed komen van de geslaagde restauratie van DePetrus hebben 
verschillende organisaties daar onderdak gevonden. Een van die organisaties is 
Welzijn Vught. Met die huisvesting in dat gebouw tezamen met anderen is een 
werkgebied ontstaan dat voor Vught grote waarde heeft. Dat zit deels in de locatie 
maar zeker ook in de samenwerking van Welzijn Vught met de andere organisaties, 
ook binnen DePetrus. De fractie van PvdA-GroenLinks ontvangt signalen dat de 
huurovereenkomst tussen Welzijn Vught en DePetrus zou worden beëindigd. Dat 
verontrust de fractie en geeft ons aanleiding tot het stellen van de volgende vragen: 
 

1. Is het het college bekend dat / of de huurovereenkomst tussen Welzijn 
Vught en DePetrus wordt opgezegd? 

 
Als het antwoord op deze vraag positief is dan leidt dat tot de volgende vragen: 
 

2. Kan het college helderheid geven over de reden van opzegging? 
 

3. Acht het college een verhuizing van Welzijn Vught naar een andere locatie 
ongewenst of acceptabel? 

 
Indien het college een verhuizing van Welzijn Vught ongewenst vindt: 
 

4. is het college bereid zich in te spannen voor een mogelijke nieuwe 
huurovereenkomst voor Welzijn Vught in DePetrus? 

 
       Indien het college een verhuizing van Welzijn Vught acceptabel vindt:  

 
5. Wat is het oordeel van het college over de gevolgen van een andere 

huisvesting voor Welzijn Vught mede in het kader van de samenwerking 
met anderen op het brede gebied van welzijn? 

 
6. Ziet het college mogelijkheden voor een alternatieve huisvesting voor 

Welzijn Vught? 
 
Namens de  fractie van PvdA-Groeninks, 
  
Ton van der Vossen 




